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Membrii UCR la pre_edintele Consiliului Judecean
Vineri, 19 iunie 2009, o delegacie UCR, compus� din 7 membri, s-a întâlnit cu pre_edintele Consiliului Judecean Cara_-
Severin, dl. dr.ing. Sorin Frunz�verde. Întâlnirea a avut drept scop stabilirea unui protocol de colaborare în domeniul
economic, social _i cultural privind priorit�cile comunit�cii croate din judecul Cara_-Severin în perioada 2009-2012.
Delegacia UCR a fost condus� de c�tre prof. Mihai Radan, în calitate de pre_edinte. 
La întâlnirea care a durat aproximativ o or�, dl. Sorin Frunz�verde a confirmat verbal c� va sprijini _i va suscine toate
obiectivele pe care le viza prezentul protocol, iar perioada de realizare va dura pân� în anul 2012. În ceea ce prive_te
Drumul Judecean 518 A (Cara_ova &ndash; Cântar), principalul drum economic al locuitorilor din Cara_ova, devenit în
mare parte impracticabil,  pre_edintele CJ Cara_-Severin  a suscinut c� în acest an se va elabora proiectul, urmând ca
lucr�rile pentru reabilitarea drumului s� demareze la începutul anului viitor. 

Reabilitarea drumului Cara_ova-Cântar se afla, de altfel, printre
priorit�cile dl. Frunz�verde înc� începând cu anul 2005, fapt confirmat
_i în 2008, cu prilejul campaniei electorale pentru alegerile locale,
când pre_edintele Consiliului Judecean spunea despre acest drum c� este
&bdquo;o restanc� fac� de Cara_ova&rdquo;. Sper�m c� autorit�cile Consiliului
Judecean î_i vor onora promisiunea _i vor sc�pa astfel de &bdquo;restanca
fac� de Cara_ova&rdquo;, în pofida crizei economice cu care se confrunt�
cara.
Pe 28 iunie 2009, la scurt timp dup� întrevederea delegaciei UCR cu
pre_edintele Consiliului Judecean, dl. Valentin Rusu, deputat PDL, s-a
adresat locuitorilor comunei Cara_ova informându-i c� va veni periodic
în mijlocul lor pentru a afla problemele cu care se confrunt� cet�cenii
comunei _i Prim�ria. Tot cu acel prilej, deputatul Rusu le-a mulcumit
cara_ovenilor pentru voturile primite la alegerile parlamentare _i i-a
anuncat c� în scurt timp va începe reparacia drumului de la intrarea în
Cara_ova _i pân� la Prim�rie printr-o plombare _i un tratament termic.
Deputatul Rusu i-a mai informat pe locuitorii comunei Cara_ova c� &bdquo;la
rug�mincile colegilor de partid am reu_it acum doi ani de zile s�
repunem drumul spre Cântar cât de cât în circulacie, pentru a putea
veni cel pucin cu utilajele&rdquo;!? Pentru a amplifica parc� confuzia legat�
de principalul drum economic al cara_ovenilor, dl. deputat Rusu a
promis, de asemenea, &bdquo;c� tot în urm�toarea s�pt�mân�, maxim dou�
s�pt�mâni, Societatea de Drumuri va interveni din nou _i pe acel drum
pentru a-l repara&rdquo;, cu toate c� la întâlnirea cu delegacia UCR-ului,
dl. Frunz�verde a anuncat c� lucr�rile la drumul Cara_ova &ndash; Cântar vor
demara de abia anul viitor.
Poate c� data viitoare, când dl. deputat Valentin Rusu va veni din nou
în comuna Cara_ova pentru a depista problemele cu care se confrunt�
comunitatea croat�, va indica _i porciunile din drumul Cara_ova-Cântar
pe care le-a reparat Societatea de Drumuri Judecene!? Tot venind
periodic la Cara_ova, deputatul PDL va observa, vrând-nevrând, _i
gropile care s-au ivit din nou pe drumul de la intrarea în Cara_ova, în
pofida &bdquo;plomb�rii _i a tratamentului termic&rdquo;, despre care vorbea pe 28
iunie 2009.
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